
Zijad Jagodić 

1. Pitanje postavljeno Vladi Federacije BiH –“Odgovorom i obrazloženjem Agencije za 

privatizaciju Federacije BiH, od 21.11.2012., na moje pitanje od 25.10.2012.  – “Šta je s 

realizacijom ugovora o dokapitalizaciji Energopetrola’” nisam zadovoljan, jer se iz njih ne 

vidi ono što sam tražio, tj. da li su ispunjene preuzete obaveze kupca u pogledu 

dokapitalizacije preduzeća, zbog čega isto pitanje postavljam i Vladi Federacije BiH koje 

glasi: 

1. “Da li je većinski vlasnik firme Energopetrol d.d. Sarajevo ispunio preuzetu obavezu 

ulaganja od 150.000.000,00 KM u navedenom roku ili ne, i ako jeste, odakle, kada i 

gdje je to uloženo? 

2. Zašto Vlada Federacije BiH ne rješava sporno pitanje radnika ove firme po istom 

ugovoru? 

2. Pitanje postavljeno Predsjedništvu BiH, Vijeću ministara BiH i Ministarstvu vanjskih 

poslova BiH “Kada je moguće očekivati aktiviranje pregovaračkog procesa iz Aneksa A 

Sporazuma o sukcesiji bivše SFRJ o pokretnoj vojnoj imovini? 

3. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH, Ministarstvu vanjske trgovine i ekonomskih 

odnosa BiH, te nadležnim entitetskim ministarstvima – “Šta je do sada učinjeno i šta se 

namjerava u ovoj 2013. godini učiniti u pogledu obnovljivih izvora energije iz vaše 

pojedinačne nadležnosti? 
 


